
RESUM PLE 5/10/20 

• Minut de silenci pel trapàs de l’exregidor de TxA (gener del 2009 al maig 2011) Robert 
Subirón Castells. Va portar la regidoria d’esports. 

 
• Preguntem per alguns decrets sobre els temes: 

 Demandes judicials de les treballadores del PFI. Inici del curs dels PFI amb 
manca de professorat. La tècnica de transparència fa classes de comunicació 
als PFI mentre solucionen les contractacions. 

 Projecte d’actuació a la pedrera de Can Busqué. 
 Modificació de les seccions censals. Eliminen 2 llocs de votació: La Sala i 

l’escola Bernat de Riudemeia, traslladant aquests al Poliesportiu Municipal. 
Queden com a seccions per anar a votar:  

• Saló de pedra : 1.476 electors 
• Escola el Cros: 611 electors 
• Escola Les Fonts : 1.654 electors 
• Pavelló Municipal: 5.790 electors 

 
• Votem abstenció en la modificació de crèdit per adherir-nos a un conveni de xarxa de 

barris antics per promoure el comerç i restauració de la nostra vila. 
 

• Votem a favor de la modificació del contracte de serveis de neteja dels edificis municipals, 
doncs degut al COVID hi ha edificis que requereixen d’un increment de neteja. Aquests 
edificis són:  les escoles municipals (incloses escoles bressol) i equipaments esportius 

 
• Votem a favor de l’aprovació del reglament municipal sobre les prestacions econòmiques 

de benestar social. Si no s’hi presenten al·legacions d’aquí 45 dies serà efectiu. 
 
• Votem a favor d’una moció de rebuig a la inhabilitació del President de la Generalitat. 
 
• Presentem una moció de reprovació de la gestió de la Regidora de Mitjans de 

Comunicació, Gina Sabadell. S’aprova per 9 vots a favor (els de l’oposició) i 8 en contra 
(els del govern). Els motius: 

 No es convoca el consell de mitjans des del mes de febrer. Hem reclamat que 
s’han de tractar temes importants (continuació de les tertúlies polítiques, 
articles i contingut del Cap de Creus, carta partidista de l’alcalde...) 

 Confusió entre comunicació institucional i mitjans de comunicació. 
 Censura d’entrevistes a vilatans. 
 Manca participació, transparència.... Titulars amb criteri poc professional. 
 Publicitat a la revista d’un grup municipal. 

 
•  Votem a favor d’una moció del PSC en contra de les ocupacions d’habitatges. 

 La moció serveix per deixar palès el nostre posicionament sobre aquest tema. 
 Aquesta moció no criminalitza les ocupacions fetes per persones o famílies 

vulnerables, sinó les que estan promogudes per màfies. 
 No cal crear alarma social, però hem d’estar alerta a aquests tipus 

d’ocupacions que s’aprofiten de situacions d’emergència o de necessitat. 
 El DRET a l’habitatge només existeix sobre el paper i cal reivindicar-lo. 

 
• Votem a favor d’una moció presentada pel PSC per declarar Argentona una Vila cap a la 

sotenibiltiat i per una recuperació verda i socialment justa. Hi fem una esmena per què 
afegeixin també la contaminació acústica 



• Votem a favor d’una moció presentada pel PSC per l’adhesió al pacte de Teguise contra 
el maltractament animal. 

 
• Presentem una interpel·lació respecte la situació i informació dels serveis socials. La 

centrem en preguntes concretes com: 
 Estat de les Residències geriàtriques: estat de salut d’avis i personal, 

mancances en personal, material... i situació econòmica. 
 Estat dels ajuts socials a famílies. Increment d’aquests ajuts. 
 Entitats de l’àmbit social: Creu Roja i Càrites. Estat del voluntariat, mitjans, 

material, logística i necessitat d’increment dels ajuts econòmics. 
 

• Presentem una interpel·lació referent a l’expedient al Director del Museu del Càntir. 
 Fa 3 anys intervenció va detectar una irregularitat en els factures del Museu. 
 Fa 5 mesos, el director del Museu envia un mail deixant veure que hi ha una 

doble gestió i manipulació en els conceptes de les factures. 

Fa 3 anys que demanem que totes aquestes irregularitats quedin aclarides per 
TRANSPARÈNCIA I RESPONSABILITAT. Teòricament en 3 mesos es proposarà 
la dissolució del Patronat del Museu perquè aquest passi a ser municipal. El 
Govern encara no ha presentat cap document que acrediti que s’ha fet alguna cosa 
al respecte. Ara sabem que hi ha una sol·licitud a Diputació des del 18 de juny per 
què portin la instrucció de l’expedient, però anem molt tard i si no apretem es 
dissoldrà el Patronat amb això sense aclarir. 

• Preguntem sobre: 
 Deute de la nòmina d’agost al personal de les escoles bressol. 
 Reducció horària del servei de bus a l’hospital. 
 Públic als esdeveniments esportius del cap de setmana i aglomeració fora de 

les instal·lacions. 
 Cadascun dels regidors de TxA fa la pregunta al regidor corresponent del 

govern (Regidor de Promoció econòmica, Regidor d’educació, Regidor de 
Serveis Socials i Regidor d’Hisenda), per tal que diguin si a les taules de treball 
convocades hi hem anat a aportar o a impedir el treball, fent una oposició dura. 
Això ho preguntem arran d’unes declaracions de l’Alcadessa a la ràdio en les 
que manifestava que l’oposició anàvem a les taules de treball a posar pals a 
les rodes. Hem demanat que l’alcaldessa que rectifiqui aquestes declaracions 
després de les respostes dels regidors i presidents de cada taula. 

 Al final del Ple TxA fa: 
 Un Prec per canviar l’arbrat que hi ha previst a l’entrada del poble per 

la MOPU, on la Diputació hi fa obres. Demanem es segueixi el criteri 
del Pla de poda aprovat per l’ajuntament. 

 Una queixa per la manca de transparència per part del govern degut a 
la prohibició que els regidors puguem adreçar-nos als tècnics de 
l’Ajuntament per preguntar i aclarir dubtes. 


